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Prílohy: 

č. 1  Správa o činnosti Mestskej polície v Tisovci za rok 2023 - k bodu 8) 
č. 2 Správa o činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 2023 - k bodu 9) 
č. 3  Návrh Dodatku č. 1 k Zmluve o nájme lesných pozemkov zo dňa 31.01.2023 medzi Mestom Tisovec 

a spol. Mestské lesy Tisovec s.r.o. (nájomné za kalendárny rok 2024) - k bodu 10) 
č. 5 Návrh Dodatku č. 7 k nájomnej zmluve zo dňa 05.04.2016 medzi Mestom Tisovec a spol. Mestské lesy 

Tisovec s.r.o. (prenájom pozemkov v k. ú. Rimavská Píla) - k bodu 10) 
č. 5 Dôvodová správa k voľbám prezidenta Slovenskej republiky - k bodu 11) 
č. 6  Návrh Zmluvy o  prevádzkovaní zariadenia na zber odpadov medzi Mestom Tisovec a spoločnosťou 

HYDRAL, s.r.o. Tisovec - k bodu 12)  
č. 7 Návrh zmluvy o poskytovaní konzultačných a poradenských služieb medzi Mestom Tisovec a spol. 

STUDNICA, n. o., Bratislava - „Zateplenie objektu MsKS v Tisovci“ - k bodu 13/1 
č. 8 Návrh zmluvy o poskytovaní konzultačných a poradenských služieb medzi Mestom Tisovec a spol. 

STUDNICA, n. o., Bratislava - projektu „Tisovec – rekonštrukcia radnice, Námestie Dr. V. Clementisa 1, 
Tisovec“ - k bodu 13/2 

č. 9 Návrh zmluvy o poskytovaní konzultačných a poradenských služieb medzi Mestom Tisovec a spol. 
Consulting & Education Partners, s.r.o., Bratislava - „TISOVEC - LOSINEC, vodovod a kanalizácia“ - 
k bodu 13/3 
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K bodu 1) Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášaniaschopnosti zastupiteľstva 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Mesto Tisovec, ako prevádzkovateľ, podľa zákona č. 18/2018 
Z. z. o ochrane osobných údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov Vás informujem, že 
rokovanie mestského zastupiteľstva je verejné. Z rokovania sa vyhotovuje písomná zápisnica, písomné 
uznesenia a videozáznam. Zápisnica z rokovania mestského zastupiteľstva je zverejňovaná na 
internetovej stránke mesta. Uznesenia mestského zastupiteľstva sú zverejňované na internetovej 
stránke mesta a v Tisovskom mesačníku. Videozáznam z rokovania mestského zastupiteľstva je 
zverejňovaný na internetovej stránke mesta, prostredníctvom internetovej databázy videí 
YOUTUBE.com. Podľa § 78 zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov mesto Tisovec, ako 
prevádzkovateľ, spracováva osobné údaje bez súhlasu dotknutých osôb (účastníkov rokovania 
mestského zastupiteľstva).  
Na základe § 13 ods. 4 Zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v neskoršom znení zvolal som 
na dnešný deň zasadnutie mestského zastupiteľstva. Poslanci a ostatní prizvaní boli na zasadnutie 
mestského zastupiteľstva riadne a včas pozvaní. Konštatujem, že podľa prezenčnej listiny je 
prítomných 9 poslancov mestského zastupiteľstva. Poslanec mestského zastupiteľstva p. Róbert 
Boháčik sa z dnešného zasadnutia ospravedlnil z dôvodu choroby a poslanec mestského zastupiteľstva 
p. Matej Binder príde na zasadnutie pozdejšie. Nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých 
poslancov mestského zastupiteľstva, zasadnutie je uznášania schopné.  
 
 

K bodu 2)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Za zapisovateľku zápisnice určujem p. Denisu Mániovú                           
a za overovateľov zápisnice určujem Ing. Jána Belicu a Ing. Hanu Homoľovú.   
 
 

K bodu 3) Voľba návrhovej komisie   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Do návrhovej komisie navrhujem Mgr. Martu Svobodovú, za  
predsedníčku návrhovej komisie, Ing. Róberta Buchtu a JUDr. Nikoletu Dušovú, za členov návrhovej 
komisie. Dávam hlasovať, kto je za, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení, kto je proti, zdržal 
sa niekto hlasovania?                                                    

ZA: 6 prítomných poslancov MZ                             
PROTI: ---                              
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: Ing. Róbert Buchta, JUDr. Nikoleta Dušová, Mgr. Marta Svobodová  
 
 

K bodu 4) Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Pozvánku na zasadnutie mestského zastupiteľstva ste dostali 
elektronickou aj písomnou formou aj s návrhom programu dnešného zastupiteľstva.  
 
NÁVRH PROGRAMU v zmysle § 12, ods. 4 zákona 
1. Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášaniaschopnosti zastupiteľstva 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

5. Kontrola plnenia uznesení 
Prekladá: Bc. J. Vengrín, MBA, primátor mesta  

6. Interpelácie poslancov, podnety a návrhy občanov mesta 
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7. Informácia o vymenovaní prednostky Mestského úradu Tisovec  
Predkladá: Bc. J. Vengrín, MBA, primátor mesta  

8. Správa o činnosti Mestskej polície v Tisovci za rok 2023 
Predkladá: J. Barto, zastupujúci náčelník mestskej polície  

9. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 2023 
Predkladá: JUDr. I. Bariová, hlavná kontrolórka mesta  

10. Dodatky k zmluve o nájme na prenájom pozemkov  
Predkladá: R. Boháčik, predseda Komisie výstavby, rozvoja mesta a CR  

11. Informácia o vyhlásení volieb prezidenta Slovenskej republiky  
Predkladá: Denisa Mániová, zamestnankyňa zodpovedná za organizačno-technické zabezpečenie 
volieb  

12. Zmluva o prevádzkovaní zariadenia na zber odpadov 
Predkladá: JUDr. N. Dušová, podpredsedníčka Komisie ochrany verejného poriadku a ŽP 

13. Zmluvy o poskytovaní konzultačných a poradenských služieb  
Predkladá: Bc. J. Vengrín, MBA, primátor mesta  

14. Rôzne 

15. Diskusia  

16. Záver 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Má niekto z poslancov mestského zastupiteľstva pripomienky 
k programu alebo má niekto návrh na zmenu alebo doplnenie? 
Ak nemá nikto návrh na doplnenie programu, dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa dnešné 
rokovanie viedlo v zmysle predloženého programu, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania?   

ZA: 9 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 
 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Týmto je program dnešného zasadnutia mestského 
zastupiteľstva schválený. 
         
    

K bodu 5) Kontrola plnenia uznesení  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Prehľad o stave plnenia uznesení mestského zastupiteľstva 
z 18.12.2023 a 22.12.2023 ste dostali v elektronickej podobe. Na zasadnutí mestského zastupiteľstva 
z 18.12.2023 sme mali 1 splnomocňujúce uznesenie č. 212, ktorým ste ma poverili na zmenu rozpočtu 
mesta k 31.12.2023 v podprograme 8.2 Základná škola Dr. V. Clementisa a podprograme 8.4. Základná 
umelecká škola. Rozpočtové opatrenia boli vykonané v mesiaci december 2023.  
Potom sme mali 31 poverovacích uznesení.  V uzneseniach č. 216 až 244 ste v bode 3 poverili SLUŽBY 
MESTA TISOVEC, s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku všetky schválené nájomné zmluvy 
na rok 2024, v lehote 5 dní. Nájomné zmluvy boli uzavreté a zverejnené dňa 20.12.2023 na stránke 
mesta.  
V uznesení č. 252 v bode 3 ste poverili mestský úrad vysporiadať vo vzťahu k PhDr. Petre ČIPKOVEJ ako 
členovi Komisie sociálnych služieb a školstva, všetky záväzky zo strany mesta. Všetky záväzky sú 
vysporiadané.  
V uznesení č. 253 v bode 4 ste poverili mestský úrad doručiť rovnopis uznesenia týkajúceho sa zmeny 
zástupcu zriaďovateľa v Rade školy, a to rade a Základnej škole Dr. V. Clementisa Tisovec. Rovnopisy 
rade školy a základnej škole boli doručené 20.12.2023.   
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Na zasadnutí mestského zastupiteľstva z 22.12.2023, ktoré sa konalo mimo plánu sme mali 1 
poverovacie uznesenie č. 256, kde v bode 3 ste ma poverili k uzatvoreniu úverovej zmluvy na 
predfinancovanie projektu „Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti v Tisovci. Úverová zmluva 
bola uzatvorená a zverejnená 22.12.2023. 
 
 

K bodu 6) Interpelácie poslancov, podnety a návrhy občanov mesta   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Vyhodnotenie interpelácií z 18.12.2023 ste dostali 
elektronickou formou.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Chcel by som sa vrátiť k tej téme z minulého zastupiteľstva, čo som 
pýtal ohľadne rekonštrukcie Podhradovej ulice. Na základe čoho bolo zrušené to prvé verejné 
obstarávanie a zmluva s firmou RENOVIA? Nenašiel som k tomu žiadne uznesenie, ktoré by riešilo toto 
zrušenie.  

*** prestávka *** 
 
p. Matej Binder, poslanec mestského zastupiteľstva - prišiel na rokovanie o 16,35h 

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - K predmetnej otázke bolo všetko odkomunikované a 
vysvetlené počas prestávky.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Chcela by som upozorniť na stav hlavnej brány, z pohľadu 
občanov aj pohľadu členov ZPOZ-u. Pri vstupe do mestského úradu  je hlavná drevená brána, ktorá je 
v zlom stave a časť je už aj vylomená. A na margo toho, že sa bude rekonštruovať mestský úrad, nedá 
mi, nakoľko nevieme či to bude rok alebo neskôr, či by sa dovtedy nedala inovovať alebo úplne urobiť 
nová brána a zapracovať to o rozpočtu. Je nedôstojné ako vyzerá tá brána. Problém je keď máme obrad 
a sme len samé ženy, nedokážeme ju otvoriť alebo zatvoriť. Bolo by vhodné, keby sa tá vstupná brána 
urobila nová, aby bola dôstojná a reprezentatívna. Ak je zakomponovaná do rekonštrukcie mestského 
úradu, je to v poriadku, ale myslím, že by ju bolo urobiť aj skôr.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V prvom rade ešte nevieme či dostaneme dotáciu, lebo sme 
v štádiu vyhodnocovania. Na to aby sme to vedeli urobiť musíme vedieť, či je to oprávnený výdavok 
toho daného projektu. To by sme museli zistiť v aktuálnom projekte, ktorý je podaný na Ministerstve 
dopravy SR. V rámci Stredoeurópskej iniciatívy (SEI) vyšla nová výzva, aj tu sa vieme dotazovať, či sa to 
dá zapracovať do projektu, resp. či je to oprávnený výdavok. A čo sa týka toho, či sa to dá urobiť skôr, 
všetko záleží od finančných možností v rozpočte.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Preto som to predniesla skôr, aby sa to mohlo prípadne 
zapracovať do rozpočtu.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Na rozpočte sa ešte pracuje.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Keby sa to robili s nejakého masívu, tak koľko by to asi stálo? 

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Neviem teraz presne, robota je drahá.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Naozaj by som prosila v mene občanov aj nás, aby to bolo  
nejako uprednostnené.  Ďalej som vás a najmä vašich tajomníkov komisií oslovila ohľadne termínov 
zasadnutí. Chcela som urobiť kompletný harmonogram zasadnutí všetkých komisií. Robila som to od 
02.01.2024, urgovala som to 10.01.2024 a 14.01.2024. Ešte som sa nedostala harmonogram zasadnutí 
Ekonomickej komisie, dala som len termín terajšieho zasadnutia 16.01.2024. Upozorňovala som 
Komisiu výstavby, rozvoja mesta a CR a Komisiu ochrany verejného poriadku a ŽP, že na 70% sa 
prekrývajú zasadnutia daných termínov. Ide o to, že pán primátor hovoril, že by sa chcel zúčastniť 
každej  komisie, tak je to takto neúnosné.  A potom je to 20% prekrytia termínov Komisie sociálnych 
vecí a školstva a Komisie kultúry a športu. chcela by som vás poprosiť, aby ste si k tomu sadli, možno 
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aj dnes po ukončení zasadnutia. Hovorím to preto, lebo to chcem, aby to bolo v zápise, lebo je to 
mesiac, čo som sa nedostala k termínom zasadnutí a kvôli tomu nemôžem urobiť jednu tabuľku. Mrzí 
ma to, pretože som komunikovala so všetkými e-mailmi. A dobre viete aký je môj názor na nakrúcanie 
rokovaní mestského zastupiteľstva, že nie som za takúto dokumentáciu, ale jednoducho ju teraz 
využijem, pretože za tri alebo štyri týždne ste nedodali harmonogram a potom neviem urobiť jeden 
termínovník zasadnutí všetkých komisií. O také tragické sa nejedná, ale tá kolízia termínov je evidentná. 
Ja som to aj vytlačila, aby ste si to pozreli, vykonzultovali a porobili. Čítala som si januárovú zápisnicu  
Ekonomickej komisie a vôbec nebol stanovený harmonogram zasadnutí. Neviem, ako to prebieha, či 
sa to, len tak dohodnete, ale to by bolo treba vedieť. A to by bolo otvorené, že by ste vsunuli do voľných 
termínov kde zasadnutie komisie nie je. Bola by som rada keby sa to uzavrelo do piatka 02.02.2024.    

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Môžem povedať za našu Ekonomickú komisiu, tajomníčka nám 
nepovedala, že treba urobiť harmonogram. A u nás sa to ťažko plánuje dopredu, keďže niektorí 
členovia sú pracovne vyťažení a nevedia z týždňa na týždeň, či sa môže zasadnutia zúčastniť. Ja sa 
zvyknem dva alebo týždeň opýtať členov, ktorý z termínov (štyri) vyhovuje. Niekedy sme tam traja, 
niekedy štyria a rozhodujeme o termíne kde sa môžeme stretnúť všetci.    

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Možno by Vám bolo aj toto nápomocné, aby neboli dve 
komisie odrazu, pretože pán primátor nevie na ktorú komisiu má ísť a chce sa zúčastniť každej.  Pošlem 
to dotknutým komisiám a bola by som rada, keby ste do piatka poriešili. Ďakujem Vám za ústretovosť.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Za občanov sídliska Stred bolo mi tlmočené, aby bolo zrušené jedno 
parkovacie miesto vyhradené pre invalidov. Sú tam dve a momentálne sa nevyužíva ani jedno z nich. 
Je tam dlhodobý problém s parkovaním, keďže je tam veľa obyvateľov a je tam aj veľa áut. Jedno 
parkovacie miesto by bolo treba zrušiť a to jedno, ktoré by tam malo ostať, by bolo treba presunúť na 
hranicu toho chodníka pri stojisku kontajnerov. Nakoľko tam niektorí obyvatelia zvyknú zastať tak, že 
potom trčia do chodníka. A keby mala tým chodníkom vojsť sanitka k nejakému vchodu, tak sa tam 
nedostane. Tým sa vyrieši problém vstupu sanitky alebo požiarnikov a aj pre zamestnancov spol. 
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. sa zlepší prístup zberu odpadov. Ďalej by som sa chcel opýtať   
k objednávke na ozvučovaciu techniku na koncert Nely Pociskovej. Objednávka bola v systéme 
mestského úradu vygenerovaná 19.12.2023, dva dni po koncerte. Teraz tam svieti dátum 05.12.2023, 
ale vygenerovaná bola 19.12.2023. A neviem prečo sme objednávali ozvučovaciu techniku dva dni po 
koncerte. A druhá otázka k tomu, keď som si chcel pozrieť čo nás to stálo, tak som nikde nevidel zmluvu 
medzi mestom a možno agentúrou, ktorá ju zastupovala alebo priamo medzi mestom a Nelou 
Pociskovou. Neviem, či sme to plnili zo zmluvy, ktorá nebola zverejnená, čiže neplatnej, alebo možno 
existuje nejaké meno, ktoré som nezachytil, aby som vedel k tejto objednávke priradiť.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Čo sa týka zverejnenia objednávky ozvučovacej techniky 
pozriem sa na to, ale ozvučovacia technika bola objednaná určite pred tým, lebo bez toho by sa koncert 
nemohol uskutočniť. To zistím zajtra a pozriem sa na to. A čo sa týka tej platby, viem, že to išlo cez 
agentúru a oni si manažovali aj to vstupné a z toho si zobrali tie peniaze, ale akým spôsobom to musím 
sa dotazovať vedúceho Oddelenia kultúry a športu, aby som vám vedel podať informáciu. Pošlem Vám 
stanovisko do mailu. Bola tam alternatíva, že si to manažujú agentúru v pomere vstupného 70:30 alebo 
im stačilo vybraté vstupné, čo tam bolo. Očakával som, že v tom kostole bude 500 až 600 ľudí,  a bolo 
cca 300 platiacich, ak sa nemýlim. Budem sa za toto dotazovať a dám vám to do mailu.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja som sa pýtal na to, že prečo nebola zverejnená tá zmluva. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Tak to zistím a dám vám vedieť.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ -  Ak to budete zisťovať, tak mi tú zmluvu rovno pošlite do mailu, aby 
som si ju pozrel. A k tej objednávke, objednávka je vystavená na jednu firmu a dodávateľská faktúra je 
vystavená na úplne inú firmu k tej istej osobe. Podivné zázraky sa dejú na tej kultúre. A ešte otázka 
k objednávke pre firmu DOMPLAST na 2500 eur za montáž kancelárskych svietidiel. Čo je to? 
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Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Vymenili sa všetky svietidlá na mestskom úrade z financií, ktoré 
sme dostali na Ukrajinu. Je to refundácia bezúčelová. Menili sa staré neóny v horných kanceláriách 
a chodbách mestského úradu, na základe toho, že tie svetlá boli slabé a zamestnanci majú problém 
s očami. Za predošlého vedenia boli vymenené svetlá v spodných kanceláriách a teraz vymieňali svetlá 
vo všetkých kanceláriách na hornom poschodí aj na chodbách a vymieňali počas jedného víkendu.      

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To je cena za tie svietidlá? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Aj s prácou. Boli vymenené staré neónové za letkové.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Kto to robil, pán Hodoň?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Neviem, či by 28 neónov vymenil p. Hodoň. 

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Máme tu aj spoločnosť SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o., ktorá to mohla 
urobiť.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Kúpili sme ich a dali sme ich namontovať. Nemám problém 
využiť na to spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o., ale riešili sme s nimi iné veci.  

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - V októbri Ing. Buchta interpeloval za Partizánsku ulicu a my sme to tiež 
mali ako interpeláciu na januárovom Výbore m. č. od občanov, ktorí jazdia touto cestou do práce, že 
sú tam kolízie áut. Chcem sa opýtať, či bolo to stretnutie s  dopravným inžinierom, či sa to bude nejak 
riešiť? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Myslíte s tým kanálom? 

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Nie, s tým státím a parkovaním áut. Je to problém hlavne keď je šero.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ohľadne tohto problému som komunikoval s dopravným 
inžinierom p. Lajgútom, v mesiaci december mal dovolenku a dohodli sme sa, že v mesiaci február sa 
k tomu stretneme. Vo všeobecnosti je názor taký, že je to cesta I. triedy a sankcie prichádzajú do úvahy, 
len zo strany štátnej polície, čo sa týka státia na ceste I. triedy. My s mestskou políciou to riešiť 
nevieme, aj keď v tých začiatkoch bola snaha, že upozorňovali majiteľov vozidiel. Prevažná časť vozidiel 
stála dole na tej odstavnej ploche a stoja aj teraz. Kritická časť je pri tých domoch občanov, o ktorých 
vieme, proste tam to auto nechajú a obmedzia tú dopravu, či už je to poniže BIP potravín, alebo nad 
rod. domom p. Vetráka. V rámci kompetencií mestskej polície to nedokážeme urobiť a v rámci 
kompetencií dopravného inšpektorátu, resp. dopravného inžiniera, môžeme, len apelovať na to, aby 
vydali nejaké usmernenie lebo pokyn posunú na obvodné oddelenie alebo na zložky dopravnej polície, 
aby pri výkone služby riešili priestupky, ktoré tam nastanú.        

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Tiež by bolo upozorniť aj pri tom Centrále, lebo cudzí vodiči, niektorí 
aj domáci sa neriadia značkami, hádžu smerovky hocijako.  Bolo mi povedané, aj keby sme tam 
požiadali o kamerový systém, že polícia ho nemôže využiť pri riešení situácií. Je to tam hrozné, každý 
deň je tam problém.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno, každý si to tam vysvetľuje po svojom. Chvalabohu tam nie 
je taká nehodovosť. Môžem sa aj týmto zaoberať a opýtať sa.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Keď sa hovorí o Centrále, je tam to jedno zábradlie poškodené. 
Je to dosť nebezpečné.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - K tomu zábradliu som mal pracovné stretnutie. Je to na hranici 
cesty II. triedy a mestského chodníka, čiže Slovenská správa ciest do toho vstúpiť nevie. Mal som aj 
stretnutie s riaditeľom Banskobystrickej regionálnej správy ciest. Budúci týždeň mu mám nakresliť 
situačný plán a v rámci rozpočtu BBRSC to tam vedia zapracovať. Komunikoval som so spol. SLUŽBY 
MESTA TISOVEC s.r.o., že to zábradlie je v dezolátnom stave, že ho treba ho odstrániť lebo nemá 
význam ho ďalej zvárať., ale dohodli sme sa, že nateraz ho necháme tak, nech je aspoň čiastočná 
ochrana. Keby náhodou ho zrámoval nejaký kamión, tak ho budeme musieť odstrániť preč, lebo tá 
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rúra, ktorá tam ostala ohrozovala aj chodcov. Predbežne sme sa dohodli s pánom riaditeľom, že by sme 
išli do dvojitých zvodidiel dvojitej výšky, nakoľko na tom chodníku je najvyššia frekvencia  ľudí, ktorí idú 
na Muránsku ulicu. A bolo mi povedané, že by tam mala byť aj participácia mesta, keďže sa jedná 
o mestský chodník a cestu II. triedy.  Situačný plán mu budúci týždeň pošlem a potom vás budem 
informovať ako sa bude pokračovať ďalej. Z hľadiska bezpečnosti, som zato, aby sa tam osadili zvodidlá, 
dvojnásobne vysoké, nakoľko je to nebezpečné pre chodcov, keby náhodou prechádzajúci kamión tam 
nadchádzal a zachytil to zvodidlo. A to zábradlie je v takom stave, keby ho odrhlo a tie rúry by mohli 
ohroziť náhodou prechádzajúceho chodca.  

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Vo vyhodnotení interpelácií som sa dočítal pri tej téme výberového 
konania na zástupkyňu materskej školy, že dňa 19.01.2024 bolo podané riaditeľkou materskej školy  
nové stanovisko. Chcem sa opýtať, či aj my potom budeme mať k tomu vyjadrenie?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ešte to nie je doriešené, pani riaditeľka dala ešte písomnú 
pripomienku a podnet. Je to ešte v štádiu administrácie, vedúci Odd. sociálneho a školstva to má na 
starosti a do budúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva to bude všetko uzavreté a budete o tom 
informovaní.  

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Ja som to spomenul preto, je tu aj pán Pašiak, ktorý v Tisovskom 
mesačníku napísal, že sme sa ostatní poslanci nezastali riaditeľky. Ja by som rád zastal, ale to nie je 
podstatný problém a zrušiť výberové konanie, na to nestačí mať len odvahu. Musíme sa držať právnych 
noriem. Mne tri deti vychodili Materskú školu v Tisovci a som Piľan, to svedčí o dačom.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Proces nie je ešte ukončený, po ukončení budete informovaní. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Neviem na čo sa to naťahuje. Pracovný poriadok jasne hovorí, 
vymenuje na návrh riaditeľky materskej školy. Ak by aj návrh riaditeľka nedala a keby aj vyhrala to 
výberové konanie, tak vy ju vymenovať nemôžete, tak načo to ďalej naťahujeme  tri mesiace. Tá veta 
je tam jasná, menuje na návrh riaditeľky.   

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Na komisii kultúry a športu sa nám dostala informácia, keďže sme 
v provizóriu, že nemôžu sa uzatvárať zmluvy s umelcami na dni mesta. Je to pravda? Vieme aký je dopyt 
v lete na kapely a skupiny, aby sme nedopadli tak, že nebude ani Božanka voľná.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Bohužiaľ nie je ešte schválený rozpočet, tak sa k tomu nevieme 
momentálne postaviť.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Ani zazmluvniť nikoho?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Zazmluvniť môžeme, ale všetko záleží koľko bude financií 
v kapitole na dni mesta. Nemôžeme si zazmluvniť niečo, keď nevieme ako to budeme mať 
narozpočtované v tej položke.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Sedeli sme nad rozpočtom a  chýba nám v rozpočte -30000 eur. 
Buď pôjdeme v príjmoch do plusu, kde už nemáme kde ísť a vo výdavkoch by sme museli zasa niečo 
škrtať.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Výdavok na dni mesta už je hotový a s tým sa hýbať nebude.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Aj to som už počul.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Niečo sa tam krátilo. 

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Možno je tu taká výzva pre Ekonomickú komisiu, aby džentlmensky 
potvrdila, že je taký výdavok na dni mesta.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Je tam výdavok, s ktorým sa už hýbať nebude.  
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Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Naozaj potom mať môžete problém so zabezpečením programu. 
Viem, že p. Stejskal oslovil dvoch umelcov, aj na slávnostné zasadnutie mestského zastupiteľstva aj na 
dni mesta, len stále to nevie potvrdiť.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Dúfam, že vo februári sa nám podarí schváliť rozpočet. A keď 
s nimi komunikuje, môže im povedať, že určite chceme, len musia počkať súhlas mestského 
zastupiteľstva, kým sa schváli rozpočet.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Takto aj komunikuje.   

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Máte taký tichý súhlas.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Neviem ako je to inde, ale v decembri ste nemali schválený plán 
činnosti na tento rok, neviem či ste ho už teraz schválili. Predpokladám, že už áno.     

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Áno.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - A už asi aj viete, kedy budú dni mesta, tak nám ho môžete teraz aj 
povedať.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Posledný júnový týždeň. Tak aj býval, termín sa nemení.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - A dni mesta budú spojené s 50. výročím základnej školy, takže 
program urobia aj oni.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Možno by bolo dobré schvaľovať plán činnosti trochu skôr, treba 
priprieť vedúceho Oddelenia kultúry a športu, aby robil niečo v tomto smere. A potom sa tí umelci 
vedia zazmluvňovať skôr, keď vieme kedy budú dni mesta.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - No stále to ide už potom z toho nového rozpočtu.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Jasné, ale ten obnos prostriedkov je skoro stále rovnaký. Vedúcemu 
Oddelenia kultúry a športu nedarí predložiť plán činnosti v čase keď má a to je jeho každoročný 
problém. tak sa potom ťažko zazmluvňujú umelci na konkrétny dátum.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Tu pri bývalom elektre na prechode pre chodcov svietia svetlá len 
v jednej časti. A v prevej polovici tam trčí aj kábel.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Tam je preseknutý kábel. Po zimnej údržbe sa bude s tým niečo 
robiť, už som sa o tom aj rozprával ako na to  budeme participovať. Tam nebol dodržaný technologický 
postup, ten kábel mal by byť hlbšie cca 15 až 20 cm a bol asi 4 cm. Keď sa prvý asfalt vylúpil, tak ho 
preťali. Nebola tam urobená ryha ako má byť, a reálne vidno, že bol len pod tou tenkou vrstvou asfaltu.   

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - A ešte by som sa chcel poďakovať všetkým občanom, ktorí sa podieľali 
na príprave ľadovej plochy na sídlisku Stred (Edo Kuvik, Ondrej Király, Miroslav Maďar, Peter Maďar, 
Rado Maťko, Maroš Onderčin a Daniel Šebo, Mário Keleti). A karneval sa podaril.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - A ja poviem, že aj Vy ste chodil, aby ste sám o sebe nehovoril.  

Matej Binder, poslanec MZ - Chcel by som sa vzdať odmeny vyplývajúcej sa z funkcie poslaneckého 
mandátu.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Je to vaše právo. 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Vzdať sa môžete, pokiaľ to zásady odmeňovania 
poslancov umožňujú.   

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Podľa aktuálnych zásad sa nedá. Pokiaľ ich chcete niekomu venovať, 
môžete ich odovzdať.  

Matej Binder, poslanec MZ - Ja sa chcem vzdať poberania odmeny.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Pokusy takéto už boli.  
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Matej Binder, poslanec MZ - Viem, že tí poslanci, ktorí fungujú po iných obciach, s ktorými som sa 
rozprával, sa normálne vzdali poberania odmeny.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Majú to asi v zásadách odmeňovania poslanca 
a člena komisie. Budeme zrejme musieť doplniť zásady takou jednou vetou. 

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Veľa organizácií toto uvíta.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Pán poslanec sa musí vzdať odmeny z hľadiska pracovného 
zaradenia. Berieme to na vedomie a budeme to musieť poriešiť v zásadách odmeňovania.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - DH Hradovanka sa pri nácvikoch stretáva v Daxnerovom 
dome a tam sú vypadnuté štyri svetlá, bude ich treba urgentne vymeniť. A tiež nejaké náhradné, aby 
sme si to potom vedeli vymeniť aj sami.  

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Z našej Komisie kultúry a športu vzišlo uznesenie, že budeme musieť 
riešiť kronikára, ktorý spisuje udalosti mesta do kronika. Je to zákonná povinnosť a chcem sa opýtať, či 
sa s týmto počíta. Vyzerá to tak, že sa našiel človek, ktorý by doplnil aj tie predchádzajúce ročníky.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Bol som o tom informovaný. Hovorili ste o pani Pašiakovej, 
ktorá by sa na to dala? 

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Áno, je tam potom nejaká odmena za výkon tejto funkcie? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Tam je stanovená odmena. 

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Myslím, že 500 eur.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Viem, že sa dávala odmena po odovzdaní kroniky za príslušný 
rok. Keď to bude robiť iný občan, bude musieť uzatvoriť dohoda o vykonaní práce, lebo doteraz to 
robila pani Kojnoková, ktorá je zamestnancom mesta. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nie je to suma, ktorú by sme teraz riešili, vieme to urobiť priebežne, 
keď sa uzatvorí dohoda.  

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Ja som to povedal preto, aby sa na to potom myslelo.   

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Ak sa pani Pašiakovej podarí urobiť kroniky za jeden alebo dva roky, 
tie sumy budú dve. A chýba veľa nespracovaných rokov.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To nie sú také sumy, ktoré by sme nevedeli vyriešiť.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Uvidíme, či sa stihne spracovať aspoň jeden rok, podľa mňa je 
to obsiahly materiál. A viem, že pani Kojnoková na tom pracovala dosť intenzívne.   

Vladimír Pašiak, občan - Vrátil by som sa k materskej škole. Na zasadnutí mestského zastupiteľstva som 
sedel hneď vedľa zamestnancov materskej školy  a oni sem prišli, aby s problémom, ktorý chceli, aby 
ste ho riešili ako poslanci. Ako to dopadlo, to už viete vy, ale asi sa im celkom nevyhovelo. Myslím, že 
hlas občana je dôležitý, ako hlas poslancov a ako s ním naložíte je vaša vec. Očakávali čosi iné, asi sa 
názor nestretol s vašou dôverou.  

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Chcel som povedať to, že jedna vec je zastať sa, ale podstata problému 
nie je v zastatí, ale podstatou je to výberové konanie, či bolo podľa zákona alebo nie. Písal ste, že 
nemáme odvahu, asi treba viac ako odvahu. Musíme mať nejaké podklady a v interpeláciách tam na to 
nie je priestor, preto som sa pýtal, ako to skončilo. A je to v riešení.   

Milan Mucha, občan - Prišiel som za zasadnutie ohľadne vody v Losinci, či sa to bude riešiť.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Aktuálne to budeme riešiť v bode programu. Vyšla nová výzva 
na kanalizáciu a vodovod pre obyvateľov nad 2000 obyvateľov, kde spadáme aj my. Mesto je 
oprávnené podať žiadosť, len na vodovod. Poviem to otvorene, že tam nie je vodovod aj kanalizácia. 
Komunikovali sme s firmou a dnes to prejdeme. Prešli sme si projektovú dokumentáciu, úseky, ktoré 
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nám treba urobiť a čo bude potrebné upraviť v projekte. Dnes tu bol aj Ing. Kokavec, s ktorým sme si 
prešli všetky informácie, aby sme vedeli urobiť všetko k tomu, aby sme sa vedeli ďalej posunúť, 
samozrejme, až bude súhlasné stanovisko mestského zastupiteľstva. A do 31.03.2024 musíme podať 
žiadosť na vodovod v Losinci. Nie je dokončená posledná etapa, ktorá končí nad rodinným domom              
p. Marušku. Tam by sme vedeli využiť financie z eurofondov, aby sme ten vodovod urobili. V projekte 
je naplánovaná aj tá prečerpávacia stanica. Darmo by sme urobili vodovod, keď by sme ju neurobili, 
pretože ten tlak tam nie je postačujúci, aby tú vodu vytlačil do Losinca. Teda aj to je súčasťou toho 
projektu. Treba k tomu spracovať a pripraviť žiadosť a do 31.03.2024 ju treba podať na ministerstvo 
životného prostredia SR. Táto výzva rieši, len oprávnený výdavok, teda len vodovod. A kanalizáciu by 
sme museli riešiť z vlastných finančných prostriedkov, čo by nebola až taká veľká finančná investícia, 
pretože by tá ryha by už bola a už by sa to len osádzalo. To je však vecou spoločného rozhodnutia 
mestského zastupiteľstva, či áno a akým spôsobom. Možnosti sú a termín podanie tej žiadosti je do 
31.04.2024. V súčasnej dobe som mal aj stretnutie, kde sme komunikovali ako by sa to dalo reálne 
urobiť a čo všetko by sme museli urobiť, aby sme to stihli spracovať a podať.  

Milan Mucha, občan - Je to ťažké žiť bez pitnej vody. Kúpať sa chodíme kade tade a pitnú vodu si nosíme 
vo fľašiach.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nemáte vodu v studni? 

Milan Mucha, občan - Mám dve, ale príde dážď a zaplaví ich a potom voda nie je pitná.  

Erika Jaďuďová, občianka - Nie je to sranda, celé roky je tak sucho, voda potom nie je.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Musím povedať, že programovateľné obdobie je od roku 2021 
do 2027. Je rok 2024 a takáto výzva už nepríde. Toto je posledná možnosť zapojiť sa do výzvy tohto 
programovateľného obdobia. Myslím, že do roku 2027 sa už nebude opakovať. Spolufinancovanie je 
nula, len treba spracovať celú tú dokumentáciu, aby sme mohli podať žiadosť. A ešte raz poviem, že 
sme oprávnení len na vodovod, nie na kanalizáciu.   

Milan Mucha, občan - Aspoň ten vodovod nech sa urobí, to je základ.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Pri tom keď sa už bude kopať, tak tie položky na kanalizáciu 
nie sú veľké. Mesto musí nájsť financie na túto investíciu, aby sme dokázali tú kanalizáciu osadiť. Reálne 
ste posledný, ktorý ste napojený na kanalizáciu, len to nie je skolaudované, pretože ten projekt nie je 
dokončený.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Myslím si, že nikto z poslancov nemá problém podporiť zapojenie sa 
do tej výzvy. Určite sme za to, nikto z nás by to neblokoval, len aby ten projekt prešiel.   

Vladimír Pašiak, občan - Vo vašom programe mestského zastupiteľstva v rámci interpelácií poslancov 
a podnetov a návrhov občanov bude treba, zamyslite sa nad tým, všetky skutočnosti preveriť, lebo vo 
vás je dôvera a vysvetliť to tým ľuďom. Pretože tá kamera funguje, a nefunguje to len tu, ale aj po 
celom Slovensku. Občania si na základe toho utvárajú názor. A tú komunikáciu treba zlepšiť, aby ten 
daný problém bol vysvetlení ľuďom a verejnosti, to je dôležité. 
  
 

K bodu 7) Informácia o vymenovaní prednostky Mestského úradu Tisovec    

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ako všetci viete, k 15.12.2023 ukončila pracovný pomer 
predošlá prednostka mestského úradu PhDr. Petra Čipková. V zmysle Čl. 5 ods. 2) Pracovného poriadku 
Mestského úradu Tisovec som dňom 01.12.2023 vymenoval do funkcie prednostky mestského úradu 
Mgr. Barboru Emingrovú. Týmto ju srdečne vítam a prajem v mene svojom, ako aj všetkých 
zamestnancov, poslancov mestského zastupiteľstva, aby sa jej dobre pracovalo a aby sa tu dobre cítila. 
A prejem veľa pracovných úspechov.  Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia.  

Mgr. Marta Svobodová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
b e r i e  n a  v e d o m i e   
Informáciu primátora Mesta Tisovec, podľa Čl. 5 ods. 2) Pracovného poriadku Mestského úradu 
Tisovec, o vymenovaní Mgr. Barbory EMINGROVEJ do funkcie prednostky Mestského úradu Tisovec 
s účinnosťou od 1. januára 2024   
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 259/2024 
 
 

K bodu 8) Správa o činnosti Mestskej polície v Tisovci za rok 2023 

Ľubomír Husanica, člen mestskej polície - Správu o činnosti Mestskej polície v Tisovci za rok 2023 ste 
dostali v písomnej aj elektronickej podobe. Ak máte nejaké dotazy k správe rád zodpoviem.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Mám, len technickú pripomienku k správe, v časti „Lokality, ktoré je 
potrebné kontrolovať“ je potrebné opraviť správne názvy: malá železničná stanica na železničná 
stanica mesto, cigánska osada na osada Hrb.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nemám konkrétne k správe, len stále sa píše zastupujúci náčelník. 
Neplánujeme vymenovať riadneho náčelníka mestskej polície?  A p. Husanica si za tie roky, čo je tu, 
zaslúžil.    

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V zmysle zákona som bol uvoľnený z funkcie náčelníka mestskej 
polície na výkon verejnej funkcie. A pán Barto si píše zastupujúci náčelník, ale môže si písať náčelník 
mestskej polície. Môžem to s ním odkomunikovať, aby si písal náčelník. Prejdem si to ešte v zákone, ak 
sa mýlim. A dám vám k tomu informáciu. Môj návrh bol, aby bol náčelníkom pán Husanica. 

Ľubomír Husanica, člen mestskej polície - Ja som sa toho vzdal.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno, nechcel byť  náčelníkom mestskej polície.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Myslím si, že bol vymenovaný, kým ste Vy vo funkcii primátora. 
Neviem, či je zastupujúci, podľa mňa je to regulárne náčelník mestskej polície na určité obdobie.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Bol aj menovaný, len si píše zastupujúci náčelník, urobíme 
korekciu.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Zistíme to, aby bol náčelník náčelníkom musí 
byť vymenovaný zástupca.  A to poverením s časovým obmedzením.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - On je poverený. 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Treba to zistiť v akom formáte sa ujal výkonu 
náčelníka, či bol poverený zastupovaním.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Chcem sa ešte opýtať, či neplánujete v súčinnosti so štátnou políciou 
nejakú preventívnu a edukačnú akciu na školách? Viem, že takéto prednášky štátna polícia robí.  

Ľubomír Husanica, člen mestskej polície - Robíme prednášky  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Hlavne v tejto dobe, keď sa tu objavila drogová trestná činnosť.   

Ľubomír Husanica, člen mestskej polície - Robili sme prednášky na základnej škole pravidelne 1x ročne. 
A štátna polícia tiež chodí. A oni tam majú aj ukážky so psom.  
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Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - A do základnej školy chodí aj preventista z okresného 
riaditeľstva.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Mohli by sa robiť aj častejšie, možno aj 1x polročne.  Viem, že to robí 
štátna polícia, ale mohla aj v súčinnosti s mestskou políciou a s štyrmi členmi MOPS, aby žiaci vedeli aj 
o nich, keď sa pohybujú v uliciach.  

Ľubomír Husanica, člen mestskej polície - Oni budú riadne označení, takže budú vedieť.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - MOPS nebude zabezpečovať 70% bezpečnosti, ako to bolo 
predtým, ale bude tam veľa preventívnych činností, už je tá špecifikácia výkonu trochu obsiahlejšia. 
Teda nebude zameraný, len na bezpečnosť. Môžeme to skoordinovať, aby sa zúčastnili prednášky.  

Ľubomír Husanica, člen mestskej polície - Mali sme už aj stretnutie s deťmi detského domova, mali sme 
tam prednášku. Chodíme, ale nie často.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Prizývajú si ich aj učiteľky so špeciálnych tried. A sú ochotní 
prísť. Na požiadanie chodia vždy.    

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenie.  

Mgr. Marta Svobodová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
b e r i e  n a  v e d o m i e  
Správu o činnosti Mestskej polície v Tisovci za rok 2023 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 
NEPRÍTOMNÁ PRI HLASOVANÍ: Ing. Hana Homoľová  

UZNESENIE MZ č. 260/2024 
 
 

K bodu 9) Správa o činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 2023      

JUDr. Ivana Bariová, hlavná kontrolórka mesta - Správu o činnosti za rok 2023 ste dostali v písomnej 
podobe. Správu hlavný kontrolór predkladá v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení,   
najmenej raz ročne správu o kontrolnej činnosti, a to do 60 dní po uplynutí kalendárneho roka. 
Kontrolná činnosť bola zabezpečovaná a realizovaná v súlade s Plánom kontrolnej činnosti hlavnej 
kontrolórky mesta Tisovec na I. polrok 2023 a v súlade s Plánom kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 
mesta Tisovec na II. polrok 2023. V roku 2023 boli vykonané celkom štyri kontroly a to: Kontrola 
čerpania a vyúčtovania dotácií poskytnutých Mestským úradom Tisovec za rok 2021; Kontrola 
umiestnenia kontajnerov na pevný komunálny odpad na území Mesta Tisovec - stav ku dňu 
31.1.22022; Kontrola plnenia opatrení prijatých na odstránenie závad zistených pri kontrole prevádzky 
služobných motorových vozidiel a Kontrola čerpania rozpočtu z hľadiska rozpočtovej klasifikácie 
a správnosti účtovania ku dňu 31.8.2023. Zo všetkých kontrol Vám boli predložené správy. Ďalej boli 
kontrolované všetky uznesenia prijaté na zasadnutiach Mestského zastupiteľstva v Tisovci v roku 2023. 
V roku 2023 sa mestské zastupiteľstvo uskutočnilo 13x, z toho dva boli mimoriadne a bolo prijatých 
celkom 225 uznesení. V rámci výkonu inej odbornej činnosti bola vypracovaná a predložená „Správa 
o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra mesta Tisovec za rok 2022“ a odborné stanovisko a to 
„Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu mesta Tisovec za rok 2022“. Ďalej boli 
vypracované správy: posúdenie rozhodnutia vo veci dávky v hmotnej núdzi, posúdenie dostatočnosti 
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sprístupnených informácií ohľadom kultúrnych akcií v meste Tisovec, spoluúčasť na vybavovaní správy 
o dochádzke v Základnej škole Dr. V. Clementisa pre okresnú prokuratúru, vybavovanie sťažnosti 
Moniky Mušukovej ohľadom poplatkov za pevný komunálny odpad, spolupráca pri zavádzaní 
centrálnej Evidencie sťažností. Taktiež bolo vypracované stanoviská k dodržaniu podmienok na prijatie 
návratných zdrojov financovania (revolvingový úver v mesiaci september, preklenovací úver, 
investičný úver v mesiaci december). V roku 2023 boli taktiež poskytované odborné konzultácie 
a vyjadrenia k aktuálnym právnym problémom a ďalšia odborná kontrolná činnosť bola vykonávaná 
priebežne.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenie.  

Mgr. Marta Svobodová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
b e r i e  n a  v e d o m i e   
Správu o činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 2023 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 261/2024 
 
 

K bodu 10) Dodatky k zmluve o nájme na prenájom pozemkov  

Ing. Róbert Buchta, podpredseda Komisie výstavby, rozvoja mesta a CR - Na zasadnutí komisie sme 
riešili návrh Dodatku č. 1 k Zmluve o nájme lesných pozemkov v katastrálnom území Tisovec pre 
Mestské lesy Tisovec s.r.o.. Na kalendárny rok 2024 nájomné bolo stanovené vo výške 58000,00 eur. 
Ďalej sme riešili Dodatok č. 7 k Zmluve o nájme pozemkov v katastrálnom území Rimavská Píla pre 
Mestské lesy Tisovec s.r.o.. Dodatkom sa upravuje výška nájmu na rok 2024 o mieru inflácie a to vo 
výške 4060,80 EUR. Komisia doporučuje schváliť obidva dodatky k zmluvám.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta -  Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenie.  

Mgr. Marta Svobodová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci   
1 .  b e r i e  n a  v e d o m i e   

Uznesenie dozornej rady Mestských lesov Tisovec s.r.o. zo dňa 30.11.2023, ktorým orgán 
spoločnosti stanovil nájom za lesné pozemky viazané zmluvou o nájme lesných pozemkov zo dňa 
31.01.2023 pre rok 2024, vo výške 58 000,00 EUR 

2 .  s c h v a ľ u j e    
Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme lesných pozemkov zo dňa 31.01.2023. Predmetom Dodatku č. 1 je 
doplnenie nájomnej zmluvy v nasledovnom rozsahu:  
a) Čl. 4 „Cena nájmu“ ods. 1 písm. a) sa dopĺňa vetou nasledovného znenia: Nájomné za 

predmetné pozemky pre kalendárny rok 2024 sa stanovuje vo výške 58 000,00 EUR, slovom 
päťdesiatosemtisíc EUR 

b) Ostatné články zmluvy ostávajú bez zmeny, v pôvodnom znení   
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3 .  s c h v a ľ u j e  
Dodatok č. 7 k nájomnej zmluve zo dňa 05.04.2016, v znení Dodatku č. 1 zo dňa 26.07.2017, 
Dodatku č. 2 zo dňa 13.07.2018, Dodatku č. 3 zo dňa 02.02.2020, Dodatku č. 4 zo dňa 07.07.2021, 
Dodatku č. 5 zo dňa 01.02.2022, Dodatku č. 6 zo dňa 30.01.2023 (ďalej len „Nájomná zmluva“) 
uzatvorenej medzi Mestom Tisovec, ako prenajímateľom a Mestské lesy s.r.o., so sídlom 
Hviezdoslavova č. 1143/22, 980 61 Tisovec, ako nájomcom, na prenájom nehnuteľného majetku 
Mesta Tisovec a to parcely registra „E“, katastrálne územie Rimavská Píla, obec: Tisovec : č. 765 
o celkovej výmere 24 515 m2, č. 773 o celkovej výmere 226 489 m2, č. 774 o celkovej výmere 
188 971 m2, č. 775 o celkovej výmere 105 656 m2, č. 776 o celkovej výmere 147 726 m2, č. 777 
o celkovej výmere 244 645 m2,  č. 778 o celkovej výmere 117 355 m2, č. 779 o celkovej výmere 
35 687 m2, č. 780 o celkovej výmere 197 653 m2, č. 798 o celkovej výmere 473 900 m2, č. 799 
o celkovej výmere 166 895 m2, evidovaných ako orná pôda a parcely registra „E“ č. 766/1 
o celkovej výmere 83 605 m2, evidovanej ako trvalý trávnatý porast. Predmetom Dodatku č. 7 je 
doplnenie nájomnej zmluvy v nasledovnom rozsahu:  
a) Čl. 3 „Nájomné a jeho platobné podmienky“ ods. 3.2. sa dopĺňa vetou nasledovného znenia: 

„Nájomné za predmetný pozemok sa s poukazom na bod 3.3. Zmluvy pre rok 2024 stanovuje 
po úprave o mieru inflácie zverejnenej v potvrdení o miere inflácie Štatistickým úradom SR zo 
dňa 13.01.2023, ktorá v roku 2022 dosiahla oproti predchádzajúcemu roku v priemere 12,8%.“  
Ročne: 201,3097ha x 17,88 EUR/m2 = 3 600,00 EUR + 460,80 EUR (3600x0,128) =                              
4 060,80 EUR 

b) Ostatné články zmluvy ostávajú bez zmeny, v pôvodnom znení   
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 262/2024 
 
 

K bodu 11) Informácia o vyhlásení volieb prezidenta Slovenskej republiky  

Denisa Mániová, zamestnankyňa zodpovedná za organizačno-technické zabezpečenie volieb - 
Dôvodovú správu k voľbám prezidenta SR ste dostali v písomnej podobe. Predseda Národnej rady 
Slovenskej republiky rozhodnutím č. 1 zo dňa 8. januára 2024 vyhlásil voľby prezidenta Slovenskej 
republiky a určil deň konania volieb na sobotu 23. marca 2024. Druhé kolo volieb prezidenta Slovenskej 
republiky určil na sobotu 6. apríla 2024. Lehotu na utvorenie volebných okrskov a určenie volebných 
miestností určil do 30. januára 2024. Podľa §8 ods. 1 zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu 
volebného práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov pre voľby prezidenta Slovenskej republiky, 
navrhujeme utvoriť volebné okrsky a volebné miestnosti nasledovne: Volebný okrsok č. 1 – Mestské 
kultúrne stredisko - stará časť (volebná miestnosť: Budova MsKS - galéria, Jesenského 835, Tisovec);  
Volebný okrsok č. 2 – Mestské kultúrne stredisko - nová časť (volebná miestnosť: Budova MsKS - 
spoločenská sála, Jesenského 835, Tisovec; Volebný okrsok č. 3 – Mestské kultúrne stredisko (nová 
časť) - Volebná miestnosť: Budova MsKS - Hudobný salónik, Jesenského 835, Tisovec; Volebný okrsok 
č. 4 – Daxnerov dom - Volebná miestnosť: Budova Daxnerovho domu, Daxnerova 745, Tisovec; Volebný 
okrsok č. 5 – Rimavská Píla (Volebná miestnosť: Budova Komunitného centra, Vansovej 3/5  Rimavská 
Píla. Ulice, ktoré príslušia k jednotlivým volebným okrskom budú prečítané v návrhu uznesenia. Ďalej 
primátor mesta určil zapisovateľov okrskových volebných miestností pre voľby prezidenta Slovenskej 
republiky nasledovne: okrsok č. 1 – Bc. Michala Durecová; okrsok č. 2 – Jaroslava Hrušková; okrsok               
č. 3 – Eva Cabanová; okrsok č. 4 – Ing. Miriama Janotíková; okrsok č. 5 – Denisa Mániová.    
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Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta -  Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenie.  

Mgr. Marta Svobodová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

Informáciu o vyhlásení volieb prezidenta Slovenskej republiky, ktoré sa uskutočnia                      
23.03.2024 

B )  u r č u j e  
Podľa § 8 ods. 1 zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov, pre voľby prezidenta Slovenskej republiky, volebné okrsky 
a volebné miestnosti nasledovne: 

 Volebný okrsok č. 1 – MESTSKÉ KULTÚRNE STREDISKO (stará časť) 
Volebná miestnosť: Budova MsKS - galéria, Jesenského 835, Tisovec  
Ulice: Bánovo, Hviezdoslavova, Kľak, Kozí Chrbát, Ľadovo, Ľavkovo, Partizánska č. 105 – 138, 
Podhradová, Rejkovo, Roveň, Sládkovičova, Zbojská  

• Volebný okrsok č. 2 – MESTSKÉ KULTÚRNE STREDISKO (nová časť) 
Volebná miestnosť: Budova MsKS - spoločenská sála, Jesenského 835, Tisovec 
Ulice: Bakulínyho, Francisciho, Jozeffyho, Nám. Dr. V. Clementisa, bez ulice 

• Volebný okrsok č. 3 – MESTSKÉ KULTÚRNE STREDISKO (nová časť) 
Volebná miestnosť: Budova MsKS - Hudobný salónik, Jesenského 835, Tisovec 
Ulice: Dielik, Jesenského, Malinovského, Muránska, P. Šífrika, Partizánska č. 94 – 104, 139 – 
169, 1618, Šťavica, Štefánikova 

• Volebný okrsok č. 4 – DAXNEROV DOM 
Volebná miestnosť: Budova Daxnerovho domu, Daxnerova 745, Tisovec 
Ulice: Daxnerova, Markovo, Ľ. Štúra, Suché Doly 

• Volebný okrsok č. 5 – RIMAVSKÁ PÍLA 
Volebná miestnosť: Budova Komunitného centra, Vansovej 3/5  Rimavská Píla 

       Ulice: Dlhá, Dolná, Družstevná, Hlavná, Hrb, Vansovej, Železničná  
C) u r č u j e  

Podľa § 19 ods. 4 zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov, pre voľby prezidenta Slovenskej republiky, zapisovateľov 
okrskových volebných komisií nasledovne: 
- okrsok č. 1 – Bc. Michala DURECOVÁ  
- okrsok č. 2 – Jaroslava HRUŠKOVÁ  
- okrsok č. 3 – Eva CABANOVÁ  
- okrsok č. 4 – Ing. Miriama JANOTÍKOVÁ    
- okrsok č. 5 – Denisa MÁNIOVÁ   

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 263/2023 
 

***prestávka*** 
 

K bodu 12) Zmluva o prevádzkovaní zariadenia na zber odpadov 

JUDr. Nikoleta Dušová, podpredsedníčka Komisie ochrany verejného poriadku a ŽP - Návrh zmluvy ste 
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dostali v písomnej podobe. Na komisii sme sa zaoberali žiadosťou od spoločnosti HYDRAL, s.r.o., o 
uzatvorenie Zmluvy o prevádzkovaní zariadenia na zber odpadov. Jedná sa o odpady – kovy, meď, 
bronz, mosadz, hliník, olovo, zinok, železo, oceľ, cín a zmiešané kovy. Prevádzková doba zariadenia na 
zber odpadov je pondelok až piatok od 14:00 hod do 16:00 hod. a zmluva by sa mala uzatvoriť na dobu 
určitú na dobu piatich rokov od 01.01.2024 do 31.12.2029. V zmysle zákona o odpadoch musí mať 
spoločnosť, ktorá prevádzkuje zariadenie na zber odpadov na území obce uzatvorenú zmluvu s obcou. 
Pôvodná zmluva platí do konca januára. Komisia doporučuje zmluvu schváliť.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Do návrhu uznesenia by sa mala doplniť doba na ktorú sa zmluva 
uzatvára.  

JUDr. Nikoleta Dušová, podpredsedníčka Komisie ochrany verejného poriadku a ŽP - Doba je 
spomenutá v zmluve, v Čl. 7 ods. 1.  

Ing. Hana Homoľová poslankyňa MZ - Do uznesenia by sa mohla doplniť doba, aby to bolo rýchlejšie 
keď sa to hľadá, aby nemusela čítať celá zmluva.   

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Dobre, doplním to do návrhu uznesenia.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta -  Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenie.  

Mgr. Marta Svobodová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
s c h v a ľ u j e  
Zmluvu o prevádzkovaní zariadenia na zber odpadov medzi Mestom Tisovec a spoločnosťou HYDRAL, 
s.r.o., P. Šífrika 444, 980 61 Tisovec, ako prevádzkovateľom, od 01.02.2024 do 31.12.2029  
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 264/2024 
 
 

K bodu 13) Zmluvy o poskytovaní konzultačných a poradenských služieb  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Návrhy konzultačných a poradenských zmlúv ste dostali 
v písomnej podobe. Jedná sa o konzultačné zmluvy na realizáciu projektu „Zateplenie objektu MsKS                
v Tisovci“ a projektu „Tisovec – rekonštrukcia radnice, Námestie Dr. V. Clementisa 1., Tisovec“ a na 
realizáciu projektu „TISOVEC – LOSINEC, vodovod a kanalizácia“. Projekty MsKS a Radnice sú v rámci  
výzvy K2 z Plánu obnovy. Čo sa týka MsKS tam sme neboli vyhodnotený, tam nebude oprávnený 
žiadateľ. Čo sa týka Radnice, tam sme v posudzovaní aktuálne dvadsiaty pod čiarou. Komunikoval som 
o tom z pracovníkom ministerstva dopravy a dostal som odporučenie, nakoľko vyšla výzva cez SIEA 
(Slovenská inovačná a energetická agentúra), aby sme zapojili do tejto výzvy, kde môžeme žiadať od 
200000 eur do 5000000 eur, alebo 10000000 eur. Nakoľko nám nevedia povedať, keď sa vyhodnotia 
všetky projekty, ktoré sú v posudzovaní, či prejdeme v posudzovaní pozitívne, resp. či sa vojdeme do 
toho obnosu, ktorý bol vyčlenený z Plánu obnovy na ministerstvo dopravy a či budeme oprávnený 
žiadateľ. V prípade podania žiadosti cez SIEA-u a boli by sme oprávnení v posudzovaní žiadostí v oboch 
prípadoch tak sa dá jedna z nich vziať späť. Z hľadiska výzvy cez SIEA-u som komunikoval aj o úprave 
projektu čo sa týka MsKS aj Radnice, nakoľko v programovacom období do roku 2027 sa predmetná 
výzva už opakovať nebude zo žiadneho komponentu. V prípade, že budeme oprávneným žiadateľom, 
je to reálne posledná šanca, kde by sme to mohli skúsiť požiadať o dotáciu. A čo sa týka tretej výzvy, je 
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to výzva na vodovod a kanalizáciu, ktorá ide cez ministerstvo životného prostredia SR. Pri počte 
obyvateľov nad 3000 obyvateľov, sme oprávnený na vodovod. V prvých etapách bola urobená časť 
vodovodu, ktorú nemáme ešte v stave majetku, nakoľko to nie je skolaudované. A do 31.3.2024 je 
možnosť podať žiadosť a ak budeme úspešný tak by sa dokončil vodovod v rámci projektovej 
dokumentácie, ktorá bola urobená. A zhruba vodovod by končil pod bývalou družstevnou sýpkou, tak 
je to naprojektované. Čo sa týka projektu Radnice a MsKS tam je dôležitý energetický certifikát, podľa 
ktorého sa odvíja výška spolufinancovania. Aktuálne sa robil energetický certifikát k CIZS-ku                      
a s Ing. Csölleovou sme kontaktovali firmu a požiadali sme ich, aby nám urobili energetický certifikát, 
aby sme mohli podať žiadosť a je prílohou žiadosti. Spolufinancovanie je odstupňované podľa 
percenta, ktoré dosiahneme energetickým certifikátom. Pri energetickej úspore nad 60% je 
spolufinancovanie nulové. Pán Nikó, ktorý je energetický audítor, bol tu na obhliadke a pozná to tu, 
lebo to už robil predtým. Povedal, že v rámci MsKS a Radnice by nemal by byť problém dosiahnuť 
v projekte tých 60%, resp. viac energetickej úspory. V tomto prípade by bolo spolufinancovanie nulové. 
Potom každých 10% dole pri energetickej úspore, teda keby sme boli v limite od 50% do 60% tam je 
potom spolufinancovanie 5%. V limite energetickej úspory od 40% do 50% by nám hradili 90% 
prostriedkov, v limite od 30% do 40% hradili by nám 85% prostriedkov. Tam sa to potom stupňuje, aký 
je výsledok energetického certifikátu. Nemali by sme mať s tým žiaden problém. Čo sa týka MsKS 
a Radnice, prvé posudzovanie sa začína 9.2.2024 a potom sa každý týždeň posudzujú žiadosti, kým sa 
neminie obnov prostriedkov. Čo sa týka cenových ponúk, oslovil som spol. STUDNICA n.o. a spol. 
Consulting & Education Partners, s.r.o., ktoré nám už robili konzultačné služby, ale obrátil som sa aj na 
iné firmy. Dám vám kolovať aké cenové ponuky dali. Pri tých dvoch projektoch MsKS a Radnice, nakoľko 
spol. STUDNICA n.o., tak nám vyšli v ústrety aj preto, že už s nami spolupracovali, tak nám dali na bez 
DPH-čkovú firmu a tam nám to vyšlo  podstatne lacnejšie, ako u iných konzultačných firiem. A ponuka 
na kanalizáciu je tam firma Consulting & Education Partners, s.r.o. je to dcérska firma spol. STUDNICA 
n.o.. Majú dobrú úspešnosť v spracovaní projektov, ale oslovil som aj iné spoločnosti, no oni majú tam 
ceny vyššie. Je to na vašom zvážení a hlavne či do toho ideme, lebo nás jednak tlačí čas a jednak sa tá 
príležitosť už nevráti, aby sme mohli spracovať a podať projekt. Projekt MsKS nám robil projekt p. Vaľo 
z firmy APROVING s.r.o. z Rimavskej Soboty, tam by sa upravil projekt podľa aktuálnej výzvy a je to 
minimálna robota, lebo v komponente K2, ktorý sa podával, tak debarierizácia bola vyriešená už vtedy. 
Až by sme rozhodli do toho ísť, tak som sa pýtal, či by sme vedeli vymeniť podlahu v spoločenskej sále 
a podlahy v kinosále, čo sú oprávnené výdavky. Toto by sme dali tiež zapracovať do projektu, okrem 
elektroinštalácie sú oprávnené výdavky aj sanita a obklady. A čo sa týka projektu Radnice, komunikoval 
som  s pani  Schvarcovou, ktorá nemá kapacitu ani vôľu aktualizovať projektovú dokumentáciu, 
odvoláva sa, že j to starý projekt, ktorý sa aktualizoval vlani a predkladal sa na ministerstve dopravy 
SR. Ohľadne tohto projektu momentálne komunikujeme  s firmou APROVING s.r.o. a zajtra máme 
k tomu stretnutie. Čiže by tento projekt vedeli aktualizovať na aktuálnu výzvu. Reálne pri 60% 
energetickej úspore je spolufinancovanie nulové pri obidvoch projektoch a takisto aj pri projekte 
vodovodu v Losinci.    

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Pán Boháčik, poslanec mestského zastupiteľstva ma požiadal, aby 
som povedal, že v zmluve na Radnicu je nezrovnalosť v Čl. V. Odmena v bode 5.2., nesúhlasia sumy, 
ktoré sú uvedené v zátvorke slovom.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Áno, sú to kozmetické chyby.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To som si nevšimol. Pri spol. STUDNICA n.o. je výhodou, že oni 
nie sú platcami DPH.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Chcem sa opýtať, keď sa bude prerábať rozpočet, tak to bude  
oprávnený výdavok v rámci projektu? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Čo myslíte? 



 
 

18 

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - V predprípravnej fáze zvyknú byť v oprávnených výdavkoch, aj 
také veci, ako je úprava rozpočtu, ktorú nám bude robiť spol. APROVING s.r.o., či to spadá do 
oprávnených výdavkov?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Energetický certifikát tam je. Sú tam položky, neviem či pri 
kanalizácii alebo pri tomto projekte aj projektová dokumentácia. To vám viem nájsť v tej výzve a 
pošlem vám to do e-mailu. Čo sa týka Radnice, tak sme dvadsiaty pod čiarou. Končia tam obstarávania 
a vyhodnocovania, môže sa stať, že skončíme piaty pod čiarou.  A na ministerstve dopravy SR, bol som 
tam včera a odporučili mi, že aby sme si podali žiadosť aj cez SIEA-u. Akurát prídeme o poplatok za 
spracovanie projektu. Môže sa stať, že prostriedky na radnicu dostaneme tam aj tam, ale dopredu to 
vedieť nebudeme, možno v auguste. A možno sa stane, ak ten komponent na ktorý boli vyčlenené 
finančné prostriedky na projekty ministerstva zdravotníctva SR, sa neminú (čo vedia, že sa neminú), 
tak reálne sa uvažuje, že sa presunú na komponent ministerstva dopravy SR a potom by sme reálne 
financie dostali. No zatiaľ na tom nie je politická zhoda, musia si to vykomunikovať medzi 
ministerstvami. Voľa tam je, že to tak chcú urobiť, lebo veľká časť projektov, ktorá prišla na 
ministerstvo dopravy SR na pamiatkové a historické budovy, je to veľmi dobre pripravené a vysoko 
prevyšovali alokáciu, teda dopyt. Preto súbežne spustila výzvu aj SIEA. Tým že sa nám tie výzvy 
prekrývajú, je na vašom zvážení, ako ďalej budeme postupovať. Ja som za to, aby sme to spracovali 
a podali žiadosť, lebo sa nám to už nemusí podariť, aby sme zrekonštruovali aj Radnicu aj MsKS 
s kompletným zateplením, aj so všetkým čo s tým súvisí.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Z tých zmlúv nemám dobrý pocit. Chcem sa opýtať, o to viac, že sa 
to týka občanov a kamarátov, ktorým na tej poslednej zmluve asi najviac záleží, čo vlastne idú tie dve 
firmy pre nás robiť?  Keď som si tú zmluvu prečítal, tak všetko podklady a všetko máme spraviť my, tu 
na úrade. A oni tam majú poskytnúť nejakú konzultačnú činnosť, alebo ako by som to nazval a majú 
signalizovať žiadosť, inak všetko musíme robiť my. A druhá vec, vadí mi bod 4.6. zmluvy pri všetkých 
zmluvách, kde vyplýva, že za všetko zodpovedáme my. Keď si tú vetu prečítate, tak veta hovorí oni 
nerobia nič a za všetko zodpovedáme my. A keď niečo pokazia, tak sa im nič nestane, žiadna 
zodpovednosť z hľadiska zmluvy. Keď projekt na ten vodovod odfláknu, tak vo vzťahu k nim nemáme 
žiadne sankčné možnosti. Doslova tá veta znie: „Poskytovateľ nenesie zodpovednosť za škodu, ktorá 
vznikne Objednávateľovi v priamej súvislosti s nesplnením podmienok Výzvy a podmienok PSK, pretože 
platí, že Objednávateľ je v plnom rozsahu zodpovedný za obsah Žiadosti a obsah jej príloh a zároveň je 
plne zodpovedný za podanie Žiadosti a jej príloh Vykonávateľovi a teda nemá žiadny nárok na náhradu 
škody od Poskytovateľa.“. Takže sa pýtam, čo vlastne oni idú robiť?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Aj pri predošlom projekte som to právne neriešil, schvaľovali 
ste to vy v mestskom zastupiteľstve. Tak neviem, či to bolo aj v predošlej zmluve, čo sme podávali na 
Radnicu. Vo všeobecnosti, oni koordinujú tú celú činnosť, ktorá vyplýva z tej výzvy a komunikujú 
z projektantom. A tí ľudia z tej konzultačnej firmy, ktorí sú vyškolení, sa dotazujú ministerstvo 
v prípadných otázkach k projektu a usmerňujú to tak, aby sme boli oprávneným žiadateľom. my to 
reálne spracovať nevieme, nemáme na to ľudí. My im poskytneme podklady, oni nás namanažujú čo 
všetko potrebujú, ale všetko čo potrebujú k tej žiadosti sprocesujú oni.     

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Pokiaľ urobia toto všetko, za toto by mali byť zodpovední, ale nie, že 
v bode 4.6., konkrétne čo ste povedal, je veta, ktorá hovorí, za obsah žiadosti a obsah jej príloh a 
zároveň za podanie Žiadosti a jej príloh sme plne zodpovední my. Oni majú podať žiadosť a my sme 
plne zodpovední?    

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Za toto ich vieme dotazovať. Oni majú nejaký vzor zmluvy, 
ktorý nám poslali, myslím si, že presne taký istý ako nám poslali predtým.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Neviem aký bol predtým, ale jednoducho tu sa jedná pre mesto 
o obrovské finančné prostriedky. To sú asi najväčšie projekty, mimo CIZS-ka, ktoré by sa realizovali 
a má nám to robiť firma, ktorá nebude za nič zodpovedná. Trochu mi to vadí.     
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Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Treba sa dohodnúť, ako to upravíme v zmluve, alebo nájdeme 
inú firmu, ktorá nám to sprocesuje. Nemám s tým žiaden problém.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nehovorím, že má byť iná firma, alebo iná suma, ale za to čo robia 
musia byť zodpovední.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Treba navrhnúť citáciu, odkomunikujeme to a zapracujeme ju 
do zmluvy.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - V takejto pozícii, urobia nejakú robotu, zaplatíme spolu za to             
10500 eur alebo 11000 eur, ale keď sa pomýlia, tak nám povedia prepáčte.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V čom pomýlili? 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - V tom procese, ktorý majú pre nás robiť.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Dobre, relevantný ste tu k tomuto Vy.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Preto to tu hovorím, musia mať nejakú zodpovednosť.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Reálne nám to treba riešiť, lebo dnes je 30.01. a výzva bola 
vyhlásená 27.12.2023. Musíme to dať upraviť, aby sme to mohli schváliť. 

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Schváli sa to s pripomienkami.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - JUDr. Dušová so mnou určite súhlasí, že musia byť za niečo 
zodpovední.     

JUDr. Nikoleta Dušová, poslankyňa MZ - Tá zmluva je tak postavená, že oni sú krytí a celá zodpovednosť 
prechádza na nás.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Treba povedať akú pripomienku potrebujeme zapracovať do 
zmluvy a zajtra im to budem tlmočiť. A návrh zmluvy vám potom pošlem.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Tá pripomienka je, že musia byť zodpovední za obsah svojej roboty.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ohľadne tej pripomienky si odkomunikujem s Vami zajtra.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nerád by som tu o pol roka sedel a museli by sme občanom povedať, 
že projekt neprešiel, lebo firma sa pomýlila a my na ňu nemáme žiadne páky.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Odkomunikujem to hneď zajtra. Ešte musím poriešiť projektovú 
dokumentáciu k Radnici. 

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Možno do uznesenia by sa mala dať suma pri každej zmluve.    

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To nemusíme.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ten bod 4.6. bol v rozpore s 39 k občanovi. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V prvom rade by bol problém nájsť tie firmy, ktoré by nám to 
spracovali. A pýtajú si za to aj 7000 eur až 8000 eur.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Mne vadilo toto, že je to jednostranná zmluva.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Zajtra to vykonzultujem. Ak už nemáte žiadne pripomienky 
a návrhy k týmto bodom, prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala postupne návrhy na 
uznesenia.  

Mgr. Marta Svobodová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia k bodu 13/1 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
s c h v a ľ u j e   
Zmluvu o poskytovaní konzultačných a poradenských služieb k Programu Slovensko 2021-2027, 
prípravy projektu a žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku medzi Mestom Tisovec, 
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ako objednávateľom a spoločnosťou STUDNICA, n. o., so sídlom Košická 56, 821 08 Bratislava, ako 
poskytovateľom, ktorej predmetom je zabezpečenie konzultačných a poradenských činností k príprave 
žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a jej príloh na realizáciu projektu 
„Zateplenie objektu MsKS v Tisovci“, s pripomienkami  

 

 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie k bodu 
13/1 prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 265/2024 
 

*** 

Mgr. Marta Svobodová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia k bodu 13/2 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
s c h v a ľ u j e   
Zmluvu o poskytovaní konzultačných a poradenských služieb k Programu Slovensko 2021-2027, 
prípravy projektu a žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku medzi Mestom Tisovec, 
ako objednávateľom a spoločnosťou STUDNICA, n. o., so sídlom Košická 56, 821 08 Bratislava, ako 
poskytovateľom, ktorej predmetom je zabezpečenie konzultačných a poradenských činností k príprave 
žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a jej príloh na realizáciu projektu „Tisovec 
– rekonštrukcia radnice, Námestie Dr. V. Clementisa 1, Tisovec“, s pripomienkami  
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie k bodu 
13/2 prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 266/2024 
 

*** 

Mgr. Marta Svobodová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia k bodu 13/3 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
s c h v a ľ u j e   
Zmluvu o poskytovaní konzultačných a poradenských služieb k Programu Slovensko 2021-2027, 
prípravy projektu a žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku medzi Mestom Tisovec, 
ako objednávateľom a spoločnosťou Consulting & Education Partners, s.r.o., so sídlom Košická 56, 821 
08 Bratislava, ako poskytovateľom, ktorej predmetom je zabezpečenie konzultačných a poradenských 
činností k príprave žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a jej príloh na realizáciu 
projektu „TISOVEC - LOSINEC, vodovod a kanalizácia“, s pripomienkami  
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie k bodu 
13/3 prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 
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UZNESENIE MZ č. 267/2024 
 
 

K bodu 14) Rôzne  

Matej Binder, poslanec MZ - Ešte raz zopakujem, čo som povedal v interpeláciách, z dôvodu môjho 
pracovného pomeru profesionálneho vojaka, nesmiem vykonávať inú zárobkovú činnosť a dostávať za 
to odmenu. Preto sa týmto vzdávam odmeny poslanca mestského zastupiteľstva od 01.11.2023 a to 
počas celého funkčného obdobia.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto vzdania sa 
odmeny, prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia. 

Mgr. Marta Svobodová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia   

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
b e r i e  n a  v e d o m i e  
Vyhlásenie poslanca mestského zastupiteľstva p. Mateja BINDERA, že v zmysle Čl. 2 bod 10, 
s poukazom na Čl. 2, bod 1 Zásad odmeňovania poslancov a členov komisií Mestského zastupiteľstva 
v Tisovci, s účinnosťou od 01.11.2023 sa vzdáva odmeny, ktorá patrí za výkon poslaneckej práce a svoj 
mandát bude vykonávať bez odmeny a to počas celého funkčného obdobia  
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: p. Matej Binder 

UZNESENIE MZ č. 268/2024 

*** 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Chcel by som vás informovať, že minulý týždeň sme mali 
stretnutie so Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou k trojdohode. Pripomienky z januárového 
zasadnutia mestského zastupiteľstva boli zapracované. Vodárne už majú vysúťaženého aj dodávateľa. 
Už sa, len koordinuje stretnutie s generálnym riaditeľom Slovenskej správy ciest a vo februári dôjde 
k podpísaniu tejto trojdohody. Dohoda vám bola zaslaná e-mailom spolu s materiálmi na zasadnutie 
mestského zastupiteľstva. Realizácia prác Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti a. s. by sa mala 
začať koncom marca, začiatkom  apríli podľa harmonogramu, ktorý majú vodárne stanovený. A už je aj 
potvrdené ministerstvom cez Slovenskú správu ciest, že veľkoplošná oprava cesty na tomto úseku bola 
presunutá na rok 2025. Predbežne už majú aj dodávateľov, s ktorými budú súťažiť tento úsek. Všetko 
smeruje k tomu, že do konca roka sa urobí nový vodovod na Partizánskej ulici a nasledujúci rok bude 
zo strany Slovenskej správy ciest vykonaná pokládka asfaltového krytu, od bývalého Srdiečka až po 
koniec Tisovca, kde skládka mestských lesov, kde skončila opravu cesty. Čiže sa spojí celý úsek od 
Bánova až po Hačavu. Ďalej som dnes dostal stanovisko od Správy NP Muránska planina k nájomnej 
zmluve čo sa týka Burdy. Zatiaľ sme sa nič nové nedozvedeli, len to, že majú záujem, aby to 
pokračovalo. Nevedia, kto sa stane novým nájomcom a či bude nový nájomca ochotný zaviazať sa 
v nájomnej zmluve platiť zvýšené nájomné, ktoré my vyrubíme Správe Národného parku Muránska 
Planina. Svoj oficiálny návrh riešenia predložia na nasledujúce zasadnutie mestského zastupiteľstva, 
ktoré by sa mal zúčastniť štatutár Správy Národného parku Muránska planina a čo v najkratšom 
termíne to chcú uzavrieť, vzhľadom k tomu, že sú viazaní konzultáciou s ministerstvom životného 
prostredia SR, tak nás požiadali o strpenie. Na spoločnom stretnutí, ktorého sa zúčastnil aj Mgr. Migaľa, 
sme odkomunikovali to, čo sme sa dohodli na Ekonomickej komisii a na Komisii výstavby, rozvoja mesta 
a CR. A aj to, že kto reálne má o to záujem a kto je ochotný to prevádzkovať, aj za týchto okolností. No 
oni by to chceli vysúťažiť, aby sa to mohlo dlhodobo užívať a aby sa mohli reálne uchádzať (občianske 
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združenie alebo osoba) o projekty, ktoré vychádzajú z ministerstva životného prostredia SR. Nakoľko 
Správa Národného parku Muránska planina obmedzila tak zmluvu na určité obdobie a na počet dní, 
preto nemohli byť oprávneným žiadateľom, tak ten cestovný ruch tam nemohli rozvíjať. Splnili si svoju 
povinnosť, že nám odpísali, ale nič sme sa nedozvedeli. Možno to ešte nevyrokovali, alebo nemajú 
právny názor z ministerstva životného prostredia SR. A odvolávajú sa na to, či ten kto to vysúťaží, či sa 
stotožní s nájmom. Ja som to konzultoval s občanmi, ktorí to teraz majú, že oni by s tým nemali žiadny 
problém utiahnuť to celoročne, keby sme im dali ten nájom v sume od 2000 eur do 2500 eur. 
predpokladám, že pred ďalším zasadnutím mestského zastupiteľstva budem mať už ďalšie stanoviská, 
resp. to vyžiadam, aby nám to riaditeľ poslal pred zasadnutím, aby ste sa stihli s tým oboznámiť, skôr 
ako príde na zasadnutie alebo neviem, akú má predstavu, či príde rovno, len sem na zasadnutie, a aby 
sme sa k tomu rovno vyjadrili. Pozitívom je, že majú záujem o celú plochu, pretože na stretnutí hovorili, 
že im stačí plocha pod stavbami a tam kde uväzujú kone.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - A do lomu nás potom pustia, keď si zoberú celú plochu?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - A teraz mali v nájme celú plochu. Budeme to musieť operatívne 
poriešiť, keď sme prídu, ale predpokladám, že príde nejaký návrh, ktorý odkomunikujú z ich právnikom.      

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Treba poriešiť aj prístup k ceste. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta  - Myslím, že to v návrhu zmluvy je. 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Myslím, že nie.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Ide tam cesta cez lom a druhá vec je prístup k samotného lomu.   

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - O takejto požiadavke som nevedel, aby som to 
dal do návrhu zmluvy.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Pokiaľ by bol nájomca, ktorý tam bol, nebol by problém.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Potom Vás chcem informovať, že bolo ukončené verejné 
obstarávanie čo sa týka odpadov, zmluva bola podpísaná. Pre mesto bude vývoz smeti zabezpečovať 
spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. Ďalej som bol na pracovnom stretnutí v rámci pripravovaných 
projektov a výziev, čo sa týka zmazania uhlíkovej stopy a dekarbonizácie. Máme možnosť získať 
fotovoltiku na základnú školu. Nemusíme podávať projekt, nemusíme robiť revízie a nemusíme nič 
spracovávať. Systém, ktorý je teraz nastavený cez Európsku úniu, firmy, ktoré to spĺňajú a majú 
certifikát lumberg, môžu sa o to uchádzať. Včera som sa stretol so zástupcom takej firmy, aby som zistil 
ako to funguje a čo k tomu treba splniť. Cez ministerstvo som dostal kontakt na firmu, ktorej prospekt 
máte na stole. Popisujú v ňom čím sa riadia a aké sú ich projekty. A zaviazali sa na zmazaní uhlíkovej 
stopy a dekarbonizácii životného prostredia. Zastrešovať budú 55 až 56 škôl v rámci Slovenska. 
Podmienku, ktorú musíme splniť je mať statický posudok na strechu. To je celý náklad mesta a aby sme 
mohli byť žiadateľom, mesto musí súhlasiť s tým, že istič bude prepísaný na spoločnosť, ktorá to bude 
robiť. Čo sa týka ističov, je tam problém, ktorý firma vie vyriešiť a, že to aj zastrešia. Investícia mesta 
nulová, všetko čo škola spotrebuje z fotovoltiky je zadarmo. Je to jedno euro mesačne a protihodnotou 
je prenájom strechy na dvanásť rokov. Za dvanásť rokov robia revízie, servis a po týchto dvanástich 
rokoch sa ako vlastník a zriaďovateľ môžeme rozhodnúť, či im to necháme ďalej v údržbe alebo to 
budeme chcieť mať vo vlastníctve. Prebytky energie, ktoré budú vyrobené, idú pre firmu. V zimných 
mesiacoch, fotovoltika, ktorá je nadimenzovaná podľa výšky faktúr za posledné tri roky, teda keď 
máme spotrebu 50 MW v škole, nemôžeme to nadimenzovať na 100MW. A keby to v zimných 
mesiacoch nevykrývala tá fotovoltika, tak 20% až 30% by sme brali zo siete. Vychádza to 50:50. 
v letných mesiacoch, v ktorých škola nefunguje tak tá energia im to vykryje, ktoré oni do toho 
investujú. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Výzva to umožňuje, že bude mať prospech z projektu tretia osoba?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Aká tretia osoba? 
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JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Keď som dobre počúval, tak prebytky bude mať tá firma.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta  - Prebytky áno. Bol som prvý, ktorý nabral tieto informácie, 
teraz to pôjde, len von. Viem vám poskytnúť aj internetovú stránku, kde si všetko o tom viete pozrieť. 
keby sme sa o to zaujímali, firma potrebuje vedieť veľkosť ističa a kapacitu odberu a celkovú ročnú 
spotrebu, súhlas mestského zastupiteľstva, prepis elektromeru, zmluvu na prenájom strechy a statický 
posudok. Odborne vám to neviem vysvetliť. Oslovil som predsedu predstavenstva tejto firmy, keď to 
bude treba, či by boli ochotní to prísť odkomunikovať. Z hľadiska toho, že náklad by bol nulový za 
určitých podmienok a museli by sme zaviazať, teda splniť ten dvanásťročný nájom. Myslím si, že je to 
výhodné pri tej spotrebe energie, ktorú má škola, od 15000 eur do 18000 eur vynakladajú na energie.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Bude potrebné zachovať aj prístup k riadnej sieti, lebo napr. 
kuchyňa bude zapojených veľa spotrebičov naraz, aby im to tam nevyhadzovalo, pretože fotovoltika 
im to neutiahne.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To potom vyriešime. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Stále tomu nerozumiem, má to byť riešené výzvou alebo to pôjde 
priamo zmluvou s touto firmou? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Priamo zmluvou, oni sú zaviazaní Európskou úniou, lebo oni na 
získali certifikát a zaviazali sa to používať.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Financie na to odkiaľ majú?  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Cez Slovenské elektrárne.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nie, to ide cez Európsku úniu. Oni sa zaviazali zmazať uhlíkovú 
stopu a dosiahli tú nulu. A sú dotované z projektov Európskej únie a oni to poskytujú. Nejde formou 
výzvy, ktorá vyjde napr. cez ministerstvo životného prostredia SR.    

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Jedná sa o komplet celú strechu 
základnej školy? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nie, len to nadimenzuješ na ten odber, lebo oni tam nemôžu 
pokryť všetko. Oni budú vychádzať z toho akú spotrebu mala škola za posledné tri roky.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Na základnej škole sa urobila rekonštrukcia a už teraz majú 
úsporu, a keď počítame tie tri roky dozadu bol COVID, tak tam tiež bola úspora. Tak ten odber bude 
menší.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Úspora bola pri svetlách, ale čo sa týka strojov, konvektomatov, 
tak to bol najväčší odber energie, tam je toho veľa.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Čo sa týka tej statiky, to by bola naša záležitosť alebo ich?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Našou povinnosťou by bolo dať urobiť statický posudok na 
strechu.   

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Tam by postačovala plocha strechy nad 
telocvičňou, je aj blízko trafostanice, nemá to zmysel umiestňovať inde.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - My technické veci nebudeme riešiť, my len sa musíme 
rozhodnúť, či ideme dať spraviť statický posudok alebo nie.   

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Treba zistiť koľko by stál statický posudok.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Určite to stojí za to, mať za dvanásť 
rokov zadarmo elektriku.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Je ešte aj taká alternatíva, že by nám vedeli reálne šetriť 
energie, že by ten prebytok dávali do baterky a tým pádom by sme nemuseli platiť za distribúciu. 
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Polovica energie by išla pre nich a polovica by ostala pre nás. A tým by sme ušetrili, že by sme nemuseli 
platiť distribučný poplatok, pretože prebytok išiel do tej batérie. To by šlo nad rámec, to by si oni museli 
prepočítať. Pýtal som sa aj za bazén, či to vieme takto riešiť. Je to problém, lebo takto sa to nedá riešiť, 
lebo ten projekt je postavený na tú nehospodársku činnosť. A dokonca, ak by telocvičňa robila 
hospodársku činnosť, by tam musel ísť merač, aby za tú pomernú časť spotrebovanej energie, by sa 
muselo platiť, lebo je to čisto projekt na výchovno-vzdelávací proces.   

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Už niečo aj realizovali?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno, fotovoltiku robia ako na bežiacom páse. V Spišskej Novej 
Vsi majú fabriku, kde to vyrábajú. Oni vyrábajú aj baterky, aj batériové stojany. V roku 2020 s nimi 
komunikoval a zaslal prvé podklady, čo sa týka spotreby energie v škole, bývalý prednosta mestského 
úradu Ing. Tokár. Oni už čiastkové veci mali, vedeli z čoho vyhádzať a dokonca vedeli, že aj strecha je 
urobená, pozreli si to v mapách, aj ako je východ a západ slnka.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Je to len na základnú školu a na materské školy to nie je? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Iba pre základné školy. To som sa pýtal tiež. Treba sa rozhodnúť, 
či to ideme riešiť a či ideme dať robiť ten statický posudok.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Čo by stál ten statický posudok? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Neviem.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - To nie je veľká položka. Firma APROVING 
nám to robila statické posudky na bytovky keď sme robili strechy.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Keby sme sa o to uchádzali, tak v septembri alebo októbri by 
sme mali mať urobené. V zime by sme už vedeli a tom fungovať.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Už také niečo robili,  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno robili. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Robili už takýto projekt takéhoto rozsahu s nejakým konkrétnym 
mestom?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Oni robia všetko domy, firmy a radové zástavby. Robia 
nabíjačky pre autá, prístrešky s fotovoltikou, nabíjacie stanice. Je to firma, ktorá má svoju históriu, lebo 
na trhu je pomerne dlhú dobu. Všetko sa dá dohľadať a myslím, že predseda predstavenstva bude 
určite ochotný prísť to odkomunikovať, až sa rozhodneme, že to chceme. Ja som vás informoval, že je 
taká možnosť, ktorá je zaujímavá, lebo pri spotrebe 15000 eur až 17000 eur, by sa to reálne stlačilo 
dole minimálne 10000 eur aj viac.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Oni to ponúkajú aj firmám, s.r.o.-čkám, 
s tým, že by si tam museli trochu zafinancovať. Musel by som si zaplatiť tú inštaláciu tých panelov, ale 
potom tá elektrika bola zadarmo.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Reálne by to stálo zhruba je 200000 eur, keby sme sa o to 
uchádzali.   

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Akú plochu by to zabralo? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nevie, ale na to všetko sa vieme pýtať. Dôležité je, či ideme dať 
robiť ten statický posudok a či sa o to ideme uchádzať, alebo nie. Podľa mňa treba využiť túto možnosť, 
keby nás to reálne stálo, len ten statický posudok. Stojí to za to. A variť sa v kuchyni bude vždy, aj 
spotreba energie bude vždy, lebo tie spotrebiče sú na elektriku a tiež aj tabule, notebooky.  Vyjadrite 
sa, či dáme urobiť ten statický posudok alebo zistím u firmy APROVING koľko by to reálne stálo a dám 
vám informáciu do mailu a potom si vás buď obvolám alebo mailom si zistím váš názor.  

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - A statickú posudok by sa robil na celú strechu, alebo len na určitú 



 
 

25 

časť? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To sa opýtam, či je potrebný pre ten projekt statický posudok 
na celú strechu alebo na tú časť, kdeby boli tie panely. Oni budú musieť umiestniť tie panely podľa 
denného svitu, aby to najefektívnejšie vyrábalo tu elektriku.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Skúsenosti nás učia, že o tom čo sa hovorí na začiatku, je úplne 
rozdielne od toho, čo vidíme v návrhu zmluvnej dokumentácie. Podľa mňa by bolo najvhodnejšie bolo, 
keby sme vedeli aspoň obsah základných princípov zmluvnej dokumentácie a dostali ju skôr, ako sa 
rozhodneme to riešiť.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Viem to vyžiadať, to nie je problém. Toto bolo prvé stretnutie 
a bolo skôr, ako to všetko pôjde von, tak som využil možnosť, aby som mal nejaké informácie a aby 
sme boli medzi prvými. Pozrel som si aj recenzie na firmu, čo robili a aké je ich portfólio, že majú vlastnú 
fabriku, vyrábajú vlastné baterky, nabíjačky, robia servis na fotovoltiku. Je to stabilná firma na trhu a je 
to slovenský dodávateľ.   

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Bolo by zistiť nejaké informácie k tomu celému systému, ako je to 
s financovaním s úniou a pod.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Oni sa zaviazali Európskej únii na zmazaní uhlíkovej stopy. My 
by sme to riešili priamo s firmou. Ona si zastrešuje všetko, aj financovanie. Na nás je, či to chceme 
alebo nie.   

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Zadarmo to nerobia. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Oni na rovinu povedali, že polovica energie bude ich.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Zadarmo to určite robiť nebudú.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Oni povedali, že to vychádza to 50:50, reálne 50% energie 
z toho je pre nich.    

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ak to už robili, nech nám pošlú nejakú zmluvnú dokumentáciu 
projektu, ktorý už robili, pozrieme si to, či nám to vyhovuje alebo nie.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To viem vyžiadať. 

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Bolo by dobré, keby bola všeobecná zhoda.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Takže oslovím firmu PROVING za ten statický posudok, koľko 
by to stálo. To bude prvá vec, aby som vám mohol dať informáciu.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Dokedy sa máme rozhodnúť? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Robiť by sa to malo v septembri alebo októbri a sme medzi 
prvými.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Čím skôr.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nebudeme to šiť horúcou ihlou, vyžiadame dokumentáciu, 
poprípade dohodneme stretnutie.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Stačí to schvaľovať na februárovom zasadnutí mestského 
zastupiteľstva? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ja si myslím, že áno, ale zistím to a dám vám vedieť mailom, 
keď vám budem posielať informáciu za statický posudok. Ešte vás chcem informovať čo sa týka kontroly 
CIZS, stavba je ukončení a odovzdaná. Ak sa nič nezmení tak 13.02.2024 príde kontrola z ministerstva 
zdravotníctva SR na zrealizovaný projekt. Ešte to dáme aktivačným pracovníkom vo štvrtok a piatok 
poriadiť. A budeme sa musieť dohodnúť kto to bude robiť správcu budovy, či SLUŽBY MESTA TISOVEC 
s.r.o., alebo niekto iný, lebo tú budovu musí mať niekto na starosti. Je tam aj výťah a neviem kto to 
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bude mať na starosti, či mesto alebo niekto iný. Je to na zvážení vás poslancov, kto to bude mať na 
starosti a reálne sa o ňu starať.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - K tomu CIZS, bývam oproti a stále tam svieti vpredu svetlo.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Podľa mňa tam dali zlé svetlá. Sú na senzor, ale nereagujú na 
svetlo, teda nemajú citlivosť na svetlo. Ja som ich včera zalepil čiernou páskou, ale aj tak svietili. Bude 
ich treba vymeniť lebo majú senzor na pohyb, ale nemajú senzor na citlivosť denného svetla.  
 
 

K bodu 15) Diskusia  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Vyšla výzva na rozšírenie triedenia separovaných odpadov a zberných 
dvorov. Je možná rekonštrukcia alebo doplnenie aj nákup hnuteľných vecí. Chcem sa opýtať, či ideme 
s tým niečo robiť, keď sme chceli tam stavať prístrešky a iné.    

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Už ma kontaktovala pani Hrušovská z IRK, ktorý nám to robili 
aj predtým. Majú záujem sa stretnúť aj v mikroregióne so samosprávami. Na február si máme určiť 
termín a určite chceme ísť do rozšírenia zberného dvora a treba nám aj technológiu na premiešavanie 
biomasy, ktorú zbierame a tiež nám treba aj sitá. A toto je príležitosť kedy to môžeme zakúpiť.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Bol som konfrontovaný občanmi, že či máme rozum, že v piatok 
09.02.2024 máme mestský ples v sobotu 10.02.2024 je pochovávanie basy. Nedokázal som im to 
vysvetliť, prečo je to tak. Možno je to na diskusiu na Komisiu kultúry a športu, že takéto podujatia by 
nemali byť v jeden víkend a ešte k tomu dva dni po sebe. Vysvetlil som im, že teraz sa to už nedá 
zmeniť, ale pre budúcnosť by bolo vhodné, keby sa tieto podujatia inak plánovali.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Hudba a ples boli dohodnuté rok dopredu. A myslím, že 
fašiangy vychádzajú na 10.02.2024, preto to teraz tak vyšlo.   

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - My sme toto tiež riešili na dychovke.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Aby boli dodržané fašiangy, preto sa to dalo na 10.02.2024.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Pochovávanie basy by malo byť 14.02., ale keď chcú ľudia tancovať 
do rána, preto sa to dalo už na sobotu.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To súvisí s tým, čo som hovoril, že plán akcií by mal byť schválený 
skôr, ako v januári.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - My sme to rozoberali na dychovke. Som jednou z nich, ktorá 
chce ísť aj na ples a potom idem na pochovávanie basy hrať. A vzišlo z toho, že ten termín sa nedá 
presunúť, ak mám dobré informácie, 17.02. by mal byť venček. Teda všetky termíny okolo toho sú 
obsadené.   

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Keď sa teraz bude objednávať hudba na budúci rok na ples, treba sa 
pozrieť kedy budú fašiangy, aby sa to neprelínalo.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Poviem toľko, že keď teraz príde hudba, už teraz budú mať 
obsadené všetky termíny a možno dva budú mať voľné. To isté bolo aj vlani. a nikoho nenapadlo ako 
vyjdú fašiangy.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Sú tu aj členovia Komisie kultúry a športu, tak môžu tým už 
teraz zaoberať. A o rok, keby sme mali basu v utorok, ako sme predtým robili, tak nám prišlo 7-8 ľudí. 
Predvlani sme mali 200 ľudí a vlani okolo 170. je to veľmi pekný zvyk, netreba to rušiť, len treba si 
ozrejmiť dátumy plesov. Mestský ples zvykol byť okolo januára. Treba to riešiť. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V januári určite nebude môcť byť, lebo tie termíny sú už 
obsadené.  
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Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Treba to zistiť.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Sú aj iné kapely, či je táto nejako zazmluvnená? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nie je. Ešte vám chcem povedať, že v rámci MOPS sme 
obsadzovali štyri miesta. Od 01.02.2024 bude MOPS funkčné. Zmluva je podpísaná. Dvaja členovia 
budú na Rimavskej Píle (požiadavka Výboru m. č.) a dvaja budú v Tisovci.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Na Rimavskej Píle budú členovia dvaja občania Rimavskej Píly?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nie, jeden bude Tisovčan a jeden Piľan. A v Tisovci  bude jeden 
v základnej škole a plus štvrtý. Na Rimavskej Píle budú v komunitnom centre, kde budú mať miestnosť, 
kde budú sa môcť najesť a aby mali prístup aj na toalety. Dôležité je, že ich ešte budeme musieť členov 
vystrojiť, ktorí ešte nerobili. Všetko je už objednané, len to musí ešte prísť a budem sa snažiť ich čo 
najskôr ustrojiť. A čo sa týka komunitného centra, tam žiadosti ešte prichádzajú a výberové konanie 
bude 15.02.2024.    

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ -  Tá MOPS-ka je na dva roky? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Na 32 mesiacov.  
 
 

Záver  
Program zasadnutia Mestského zastupiteľstva bol vyčerpaný. Primátor mesta poďakoval prítomným 
za účasť a zasadnutie Mestského zastupiteľstva ukončil o 18:59 hod.. 
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